
SIND - Generalforsamling 2020 – Referat. 

 

Formand Klaus Mejner bød velkommen. 

 

Ad.1.   
Jens Blaabjerg blev valgt som dirigent og Steen Jonassen valgt som referent. 
 
Ad.2.  
Dagsorden og forretningsorden blev godkendt 
 

Ad.3. 
Formaden takkede Herning kommune for et godt samarbejde og det økonomiske tilskud som foreningen 
har modtaget.  
 
Vi havde mange gode arrangementer i 2019 med stor tilslutning. Mathilde Falck to foredrag 400 deltagere. 
Anja Fonseca 200. Christian og Mads Bille 200 Niels Eje 80.  
 
Sindets Dag 2019 afholdt på Biblioteket i Herning. Et samarbejde med biblioteket og lokale foreninger. Med 
konference, foredrag og underholdning. Biblioteket oplyser den var ca. 800 deltagere.  
Formanden takkede alle for et godt samarbejde  
 
Vi har et positiv samarbejde med Den Jyske Sangskole om et projekt Sang for Sindet. Projektet startede den 
18 februar 2020 med 37 deltagere. Herning kommune yder et tilskud over en 3 årig periode på 50.000 kr. 
pr. år. Det er planen at Sang for Sindet skal udvikles til andre kommuner i hele landet. 
 
Vores byggeprojekt sammen med Boligselskabet Fruehøjgaard er fortsat positiv. 
 
Derudover har der været møder med Morten Korshøj Vildbjerg og Kirsten Spanggaard om samarbejder i 
2020.  
 
Boligselskabet Fruehøjgaard har i samarbejde med os gennemført kurser om psykiske sårbare for beboer og 
medarbejdere. Der har deltaget over 400 i workshops.   
 
Vores princip om at samarbejde med de der kan og vil, har vist sig at virke og vi fortsætter med dette 
fremover.   
 
Efter en god debat blev beretningen godkendt. 
 
Ad.4 
Kasserer og revisor forelagde årsregnskabet. Uddybede de enkelte poster på regnskabet som viste et 
underskud på 623,27 kr. Foreningens egenkapital/årets resultat er på 31.904,00. 
Regnskabet blev godkendt. 
 
Ad.5. 
Kasserer fremlagde et budget med indtægter på 155,904 kr. Kommenterede de beskrevne aktiviteter med 
udgifter på 150,000 kr. og et forventet overskud på 5,904 kr. 



Budget blev godkendt. 
 
Ad.6. 
Der er ikke indkommet forslag til behandling. 
 
Ad.7. 
Steen Jonassen og Bjarne Laugesen var på valg til bestyrelsen. Begge modtog genvalg. 
Bjarne og Steen blev begge valgt til bestyrelsen. 
 
Ad.8. 
Jens Blaabjerg blev genvalgt som revisor, og der er ingen revisorsuppleant 
 
Ad.9. 
Valg af delegerede til regionsbestyrelse drøftes i bestyrelsen 
 
Ad.10. 
Der var flere bemærkninger om hvor svært det er for foreningerne at få økonomi til aktiviteter i Ikast-
Brande kommune. Der er store nedskæringer. Det oplevet vi også i vores forening. Hvor megen tid skal vi 
bruge på denne kommune. Ide om fællesmøde med handicaprådet. 
Bestyrelsen drøfter en strategi for Ikast-Brande kommune. 
 
Et par stykker tilkendegav at hvis der manglede hjælp til vore aktiviteter kunne man kontakte dem. 
 
Formanden takke for fremmødet og opbakningen til Lokalforeningen. 
 
 
 
Referent Steen Jonassen. 
    
 
 
 


